

Not classified as a hazardous substance or mixture according to the Globally Harmonized System (GHS) and the Hazardous Products Regulations (HPR).

See the **SDS** for more info at/
Voir la **FDS** pour plus d'info au:
wurth.ca or call/ou appelez:
1-800-263-5002

Imported by/Importé par:
Wurth Canada Limited/Limitée
345 Hanlon Creek Blvd, Guelph, ON, N1C 0A1

Non classé comme substance ou mélange dangereux selon le Système général harmonisé (SGH) et le Règlement sur les produits dangereux (RPD).

NSF Registered for/Enregistré NSF pour:
Adolf Würth GmbH & Co. KG

Not for retail sale/Pas pour la vente au détail
Made in Switzerland/Fabriqu  en Suisse

Art. 893.555050 083



PAPE | 03/2023 | 893.555050 | V.3.0 | WHMIS 2015



ALL IN ONE
TOUT-EN-UN



Net content/Contenu net:

50 g (1.7 oz)

SEALING |  TANCH ISATION

EN ALL IN ONE

Features: Quick curing even at low temperatures. Corrosion protection. Resistant against liquids and gas.

Uses: For use on thread locking, pipe sealing, flange sealing and retaining compounds.

Directions: Hardens in the absence of air. For best performance, the parts should be dry and free from oil, dirt and grease. Apply product in sufficient quantity to fill all engaged parts; assemble parts and tighten immediately.

This information is based on our experience. Preliminary tests are advised before use.

FR TOUT-EN-UN

Caract ristiques: Durcissement rapide m me   basses temp ratures. Protection contre la corrosion. R sistant aux liquides et aux gaz.

Utilisations:   utiliser pour le blocage des filets, l' tanch it  des tuyaux, l' tanch it  des brides et les compos s de retenue.

Mode d'emploi: Durcit en l'absence d'air. Pour une meilleure performance, les pi ces doivent  tre s ches et exemptes d'huile, de salet  et de graisse. Appliquer le produit en quantit  suffisante pour remplir toutes les pi ces engag es; assembler les pi ces et serrer imm diatement.

Cette information est bas e sur notre exp rience. Des tests pr alables sont avis s avant l'utilisation.